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INLEIDING 
 
Wat er binnen Sporting 70 is gebeurd in het seizoen 2022-2023 is te lezen in dit jaarverslag. 
Het was een bewogen seizoen.  
 
In het  vorige jaarverslag  sprak ik de hoop uit dat  het seizoen 2021-2022  ons meer 
wedstrijden  zou gaan bieden. En dat gebeurde uiteindelijk ook.  Hoewel dat er niet naar 
uitzag. Vol enthousiasme startten we het nieuwe seizoen op met meer elftallen en meer  
leden dan de jaargang ervoor.    Echter in   oktober 2021 werden we al weer werden 
geconfronteerd met de eerste verscherpte maatregelen i.v.m. corona. Deze verscherpte 
maatregel werden in de loop van het voetbal jaar afgezwakt waardoor we in februari weer  
allemaal konden  voetballen met supporters en publiek. 
 
Door deze gedeeltelijke stop duurde het voetbal seizoen langer dan we gewend waren. 
Maar….. wat was het een slot.  
 
Vrouwen1 behaalde haar kampioenschap in de 1ste klasse en promoveerde naar de 
hoofklasse en op 2de pinksterdag behaalde mannen 1 in de laatste competitie het 
kampioenschap in de 3de klasse en daarmee promotie naar de 2 de klasse. 
Vrouwen 2 promoveerde via de nacompetitie naar de 2de klasse. 
 
Op zaterdag 9 juli werd dan eindelijk het lang uitgestelde lustrumfeest gehouden. Het feest 
werd een groot succes. Zo succesvol, dat het idee is  geopperd om jaarlijks het seizoen af te 
sluiten met een feest. 
 
Een week voor het gala feest werd afscheid genomen van Rik Blijham. Hij werd voor zijn 
jarenlange bijdrage en inzet  als trainer van jeugd-selectie-elftallen, benoemd tot lid van 
verdienste. 
 
Ook maatschappelijk speelde Sporting70 weer een belangrijke rol. Zo werd bij Sporting70 op 
zaterdag 18 mei 2021 in samenwerking met Heel Utrecht Fietst, een inzamelingsactie 
gehouden voor ongebruikte fietsen, zodat deze na reparatie weer beschikbaar gesteld 
konden worden voor o.a. asielzoekers, mensen met een U-pas en status houders. Dit was 
een groot succes. 
 
Traditioneel een groot dank-je-wel voor al die honderden vrijwilligers die zich ook dit seizoen 
weer met hart en ziel hebben ingezet voor onze mooie vereniging.  Sporting70 dat zijn wij!  
 
Willem Muilenburg 
Voorzitter 
 
  



SV  SPORT ING  70  
J A A R V E R S L A G  S E I Z O E N  2 0 2 1 - 2 0 2 2  

pagina 3 
  

 
FINANCIEEL VERSLAG 

Resultatenrekening 
De resultatenrekening van Sporting 70 ziet er per 30 juni 2022 uit als volgt: 
 

 
 
 
Het resultaat over 2021/22 is € 8.741,-- positief, terwijl over seizoen 2020/2021 een bate is 
gerealiseerd van € 2.770,--. 
 
Toelichting resultaat 
 
De belangrijkste afwijkingen ten opzichte van de realisatie 20202/2021 en de begroting 
2021/2022 zijn hierna per onderdeel toegelicht: 
 
Inkomsten kantine: 
De omzet kantine over seizoen 2021/2022 is terug op het oude niveau. Er is alleen een 
tijdelijke sluiting geweest vanaf medio december 2021 tot en met eind januari 2022. Echter, 
dit heeft mede door de winterstop niet geleid tot een substantieel omzetverlies. De BW-
marge is over 2021/2022 gestegen naar 47,9%. Deze stijging zijn voornamelijk veroorzaakt 
door betere toezicht in de kantine door het aanstellen van een vaste kantine coördinator op 
de zaterdag en een doorgevoerde prijsstijging van de dranken. Voor het seizoen 2022/2023 
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is er geen omzet en inkoop kantine meer door een overeenkomst met All4 Kitchen BV (Nigel 
Siebelink). Met deze partij is in het seizoen 2022-2023 een exploitatieovereenkomst 
afgesloten. 
 
Contributie: 
De contributie over afgelopen seizoen is nagenoeg gelijk gebleven ten opzichte van seizoen 
2020/2021. Het ledenaantal binnen Sporting ’70 is nagenoeg gelijk gebleven ondanks het 
coronavirus. Voor het seizoen 2022/2023 wordt een lichte stijging van de 
contributiebijdragen verwacht gezien een toename van het aantal leden naar 1.200 actieve 
leden en de prijsindexatie van 2,5%. Deze prijsstijging is goedgekeurd bij de Algemene 
Ledenvergadering van juni 2022. 
 
Overige inkomsten: 
De overige inkomsten over seizoen 2021/2022 zijn gestegen naar € 19.253, te verdelen 
naar: 

- Sponsorinkomsten ad € 8.264; 
- Aanvullende tegemoetkomingen i.v.m. corona (Gem. Utrecht, KNVB) ad € 13.028 
- Overige inkomsten (oud papier, inkomsten schoolvoetbal) ad € 1.701 

Voor seizoen 2022/2023 wordt wel een stijging van de sponsorinkomsten verwacht naar ca. 
€ 15.000. 
 
Personeelskosten: 
De personeelskosten over seizoen 2021/2022 bedragen € 109.159 en zijn licht gestegen ten 
opzichte van seizoen 2020/2021. De stijging van de personeelskosten worden vooral 
veroorzaakt door het extra uitbetalen van vrijwilligersvergoedingen aan 
kantinemedewerkers.  
 
Voor het seizoen 2022/2023 wordt wel een daling van de personeelskosten verwacht 
doordat kantinebeheerder Nel van Dijk met pensioen gaat. Daarentegen valt er wel een 
stijging van de personeelskosten van de trainers / verzorgers voor het seizoen 2022/2023 te 
verwachten. Voor het huidige seizoen wordt verwacht dat de loonkosten ca. € 112.500 gaan 
bedragen. Er is een nieuwe trainersstaf bij de zaterdag vrouwen, die een hogere vergoeding 
ontvangen dan de vorige staf. 
 
Tevens is er besloten om voor de barcoördinatie een vrijwilligersvergoeding te verstrekken 
aan een student. Door het coronavirus zijn er een flink aantal barcoördinatoren gestopt, en 
deze vacatures zijn tot op heden nog niet ingevuld. 
 
Kosten veldaccommodatie: 
De Gemeente Utrecht is voor het seizoen 2021/2022 uiteindelijk nog wel met een 
tegemoetkoming van de veldhuur gekomen. Hierdoor bedragen de kosten van de 
veldaccomodatie € 24.038. Voor het seizoen 2022/2023 zullen de kosten weer op het oude 
niveau gaan uitkomen, en is de verwachting dat deze € 34.000 gaan bedragen.  
 
Kosten KNVB: 
De kosten KNVB bedragen over 2021/2022 € 28.700, en voor 2022/2023 is een lichte 
stijging te verwachten door stijging van het aantal leden. 
 
Kosten spelmaterialen en kleding: 
De kosten van spelmaterialen en kleding zijn in lijn met de begroting, maar wel gestegen 
ten opzichte van seizoen 2021/2022. licht gestegen ten opzichte van voorgaand jaar. Onder 
de spelmaterialen zijn extra kosten gemaakt ten behoeve van lockers om het verlies aan 
ballen te voorkomen. De vervangingskosten bedragen jaarlijks ca. € 10.000 gezien het 



SV  SPORT ING  70  
J A A R V E R S L A G  S E I Z O E N  2 0 2 1 - 2 0 2 2  

pagina 5 
  

 
intensieve gebruik van ballen, hesjes, hoedjes. Voor 2022/2023 is de verwachting deze 
kosten te verlagen naar € 44.000. 
 
Kosten activiteiten: 
De kosten van activiteiten omvatten budgetten van de selectieteams, toernooikosten, 
Sinterklaasfeest, jeugdkamp en overige activiteiten. De kosten over 2021/2022 zijn licht 
gestegen door het organiseren van onder meer Hoge Hoeden toernooi. Evenals het seizoen 
2020/2021 zorgen diverse acties door de huidige Technisch Jeugdcoördinator Thom 
Bleijerveld voor extra inkomsten. De evenementen(techniektraining in het najaar en 
voorjaar, voetbal 2-daagse in de herfstvakantie en de zomer voetbal 3-daagse) zorgen voor 
een bate van ca. € 7.500 (2020/2021 - € 8.500). 
 
Kosten accommodatie: 
De kosten van de accommodatie zijn over 2021/2022 gestegen met € 40.000 naar € 
122.350. De overschrijding ten opzichte van de begroting wordt voornamelijk veroorzaakt 
door: nagekomen vaste lasten onroerend goed (rioolheffing 2019 en 2020) ad € 5.000, 
doorbelaste huur vanuit St. Spovo ad € 20.000, reservering extra door te belaste 
onderhoudslasten vanuit SPOVO en te verwachte afrekening energielasten 2022 ad € 
15.000. 
 
Voor seizoen 2022/2023 zijn de kosten van accommodatie geschat op € 88.750, echter dit 
zal door de stijgende energielasten naar verwachting overschreden worden. 
 
Algemene kosten: 
De algemene kosten bedragen over 2021/2022 € 15.362 en bestaan voornamelijk uit kosten 
eigen verbruik consumpties, administratiekosten (Exact, salarisadministratie, ZohoDesk, 
Carian, VoetbalAssist) en bankkosten. Voor seizoen 2022/2023 is een lichte stijging begroot 
door indexatie van de diverse kosten.  
 
 
Balans 
De balans van Sporting 70 per 30 juni 2022 ziet er uit als volgt: 
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Toelichting balans 
 
Het vermogen van Sporting ’70 is door winst gestegen naar € 26.504.  
De post ‘leveranciers en crediteuren’ bestaan uit huurfactuur St SPOVO ad € 26.258, 
Voetbalshop.nl ad € 8.788  en de overige leveranciers ad € 6.581. 
De post reserveringen onderhoud, materialen en lustrumfeest bestaan uit: 

- Door te belasten onderhoudskosten ad € 21.500 
- Energiekosten ad € 10.000 
- Nog te betalen kosten spelmaterialen/kleding ad € 22.000 
- Nog te betalen overige kosten ad € 6.500. 

 
Arjan Scheer 
Penningmeester 
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SPONSOREN 

 

 
 
 
WEDSTRIJDZAKEN 
 
Algemeen 
Het aantal voetballende leden is in het seizoen 2021/2022 weer licht gestegen (+4%) tot ca. 
1225. Daar zitten naast de competitieteams ook de mini’s, mini-mini’s, Champions League, 
7x7 veteranen en de Walking voetballers bij. Het totaal aantal leden was ruim boven de 
1300. 
 
Deze aantallen voetballers en teams zorgen doordeweeks voor een druk bezet 
trainingsschema en in het weekend normaal gesproken volgeplande wedstrijddagen, zeker 
op zaterdag.  
 
Om met de groei van het aantal inwoners in Utrecht toch iedereen te kunnen laten 
voetballen moet het complex op alle dagen goed benut worden. Daarom speelde Sporting’70 
weer een actieve rol in het convenant “Toekomst Voetbal / Variabele Speeldag”. Met steeds 
meer Utrechtse clubs, de Stuurgroep Toekomst Voetbal, Sport Utrecht, Gemeente Utrecht en 
de KNVB gebruikten we de afspraken over flexibilisering van speeldagen. De vrijdagavond 
en zondag werden bij ons goed gebruikt. 
 
Wedstrijden  
Ook in het seizoen 2021/2022 hingen de donkere wolken van het Covid-19 virus en zijn 
varianten nog boven ons. In de zomer van 2021 werd de samenleving weer geopend en was 
de lockdown voorbij, maar wel onder strikte voorwaarden.  
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Daarmee kon in september het voetbalseizoen opgestart worden. We deden dit seizoen met 
in totaal maar liefst 76 bij de KNVB ingeschreven teams mee aan de competities. Vol 
enthousiasme werd er weer gespeeld en gesupporterd. Voor het publiek nog wel met 1.5-
meter afstand en met Coronatoegangsbewijzen. Helaas kwam in november de Omikron-
variant aanwaaien. Eerst werden de maatregelen voor publiek en kantine aangescherpt.  
 
Daarna volgde toch weer een harde lockdown met een nieuwe avondklok, waardoor 
trainingen en avondwedstrijden onmogelijk werden. In de A-categorie werd vanaf begin 
december al helemaal niet meer gespeeld, tegen de kerst vervolgens ook de B-categorie.  
Einde competitie? Nee, dit seizoen gelukkig niet. Eind januari kon alles toch weer opgestart 
worden. Er moest het nodige worden ingehaald, dus competitie- en promotiewedstrijden tot 
ver in juni en veel doordeweekse inhaalwedstrijden.  
 
Maar wel met succes! Diverse jeugd- en seniorenteams konden kampioenschappen en 
promoties vieren; bij de oudste JO-teams werd divisie-niveau bereikt en de kers op de taart 
was het succes bij de senioren selecties: kampioenschappen van zowel Mannen 1 als 
Vrouwen 1 (zat). Samen met promotie van Vrouwen 2 (zat) en klassebehoud bij Mannen 2 
(zon) een ongekende prestatie. 
 
Trainingen 
Door alle perikelen zijn er gedurende het jaar liefst 14 verschillende trainingsschema’s 
geweest. Uiteraard de gebruikelijk aanpassingen aan het begin van het seizoen, maar met 
avondklokken tot 17:00, later tot 20:00 en uiteindelijk weer tot ’s avonds laat bleef het 
aanpassen en schipperen. Hulde voor alle trainers en spelers voor hun flexibiliteit daarin ! 
 
Toernooien en voetbalactiviteiten 
Tijdens de voetbal-loze weekenden in de winter als gevolg van Corona beperkingen werden 
de helaas al vaak beproefde Home Games voor de pupillen weer opgestart. Daarvoor weer 
veel dank aan onze hoofdleiders en-trainers en diverse vrijwilligers om het speelprogramma 
rond te krijgen.  
 
De mogelijkheden om allerlei activiteiten te organiseren waren ook dit jaar weer beperkt. Er 
moest met veel  voorwaarden rekening gehouden worden en het wedstrijdseizoen liep 
extreem lang door.  
 
Wat wel doorgang kon vinden was het legendarische jeugdvoetbalkamp in de bossen bij 
Austerlitz. Eind juni was dat ouderwets leuk.  
Verder hebben enkele teams nog kans gezien om in juni nog een toernooitje mee te pikken. 
En uiteraard was het HogeHoeden Toernooi na 2 jaar weer terug. Een voetbal-spektakel 
voor leden van 17 tot 70 jaar. Met na afloop de bekende borrel, barbecue en feest.  
 
Scheidsrechterzaken 
De groep club- en teamscheidsrechters van Sporting’70 is vrij stabiel gebleven. Helaas is het 
aandeel jongeren en vrouwen teruggelopen.  Het opleiden van nieuwe scheidsrechters en 
grensrechters is maar heel beperkt mogelijk geweest, dus de nieuwe aanwas was beperkt. 
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Een uitdaging waar onze scheidsrechter coördinator Jaco zich enthousiast mee gaat 
bezighouden.  
 
Simon van der Weij 
Bestuurslid Wedstrijdzaken 
 
 
SENIOREN  
 
In het seizoen 2021-2022 zijn we gestart met meer senioren dan het jaar ervoor. 
Hiermee is Sporting70 een van de weinige verenigingen die een groei van het aantal 
senioren had. 
 
Landelijk liep het aantal senioren terug, mede door Corona en mede doordat 
voornamelijk  de jongste senioren er voor kiezen om facultatief te sporten. 
Het streven van het bestuur is om te proberen het aantal  senioren dit de komende jaren 
geleidelijk aan uit te bouwen naar een 10 tal  zondag senioren teams, een zestal  zaterdag 
senioren teams en een viertal 45+ 7x7 teams. 
 
Om in de toekomst ruimte te hebben voor al deze teams is Sporting70 fel pleitbezorger bij 
de KNVB om over te gaan tot weekendvoetbal, waarbij de thuisspelende ploeg de 
wedstrijddag bepaald.  
 
De plannen van de KNVB  om in de hoogste regionen ( 3 divisie t/m de 1ste klasse) de 
zaterdag en zondag samen te voegen en dit in de komende jaren verder uit te breiden naar 
de klassen er onder, ziet Sporting70 als  een positieve ontwikkeling naar toekomstig 
weekendvoetbal.  
 
De selectie stond onder leiding van Cas van den Berg en Kyan van Dam. Het eerste elftal 
kwam uit in de derde klasse. Na een memorabele donderdagavond in mei trok Sporting70 in 
de wedstrijd tegen naaste concurrent Abcoude aan het langste eind. De voorsprong in 
punten werd niet meer weggegeven en zodoende werd Sporting70 op tweede Pinksterdag 
kampioen in de derde klasse en gaat in het seizoen 2022-2023  spelen in de 2de klasse.   
Het tweede elftal stond onder leiding van  Kyan van Dam en handhaafde zich zeer 
verdienstelijk in de reserve 1steklasse. 
 
In januari 2022  hebben we het contract met Cas van den Berg en Kyan van Dam met een 
seizoen verlengd en zij  zullen zodoende ook in 2022-2023 leiding geven aan  de selectie. In 
het komende seizoen zullen we een groot aantal spelers  uit de JO19 van Sporting70 die de 
overstap maken naar de senioren, verwelkomen.  
 
Rick Hendriks 
Bestuurslid Senioren 
 
 
VROUWEN 
 
In verband met een tijdelijke niet-beschikbaarheid voor verenigingswerkzaamheden van het 
bestuurslid Vrouwenvoetbal zal het onderhavige jaarverslag op een later tijdstip op deze 
plaats worden bijgewerkt. 
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PUPILLEN 
 
Inmiddels zijn we gewend aan de nieuwe spelvormen. Met opnieuw dank aan de 
onverminderd grote inzet van teamleiders, trainers, hoofdteamleiders en hoofdtrainers.  
 
Teamkader, hoofdtrainers en TJC blijven goed monitoren hoe de teams zich verhouden in 
sterkte en of dit goed blijft lopen (met als richtpunt “spelen op niveau”). Daar zijn ook een 
aantal initiatieven in genomen voor het vertalen van voornoemd richtpunt naar de praktijk.  
 
Mede dankzij onderlinge afstemming en samenwerking tussen betrokken trainers, wachtlijst 
coördinatoren, hoofdtrainers en TJC, is ook dit jaar en ondanks Corona, is het ledenaantal 
van deze afdeling opnieuw toegenomen. Sporting 70 is in dit verband extra dank 
verschuldigd voor de geleverde vrijwillige extra inzet onder de bezielende leiding van Frank 
en Bram.  
 
De planmatige structuur en aanpak van de pupillentraining is verder versterkt. De 
voetbaltechnische vaardigheden en individuele ontwikkeling, ook van spelers in de breedte 
van de onderbouw, is naar een hoger plan getild.  
 
Arno Ploeg 
Secretaris 
 
 
JUNIOREN 
 
In verband met een tijdelijke niet-beschikbaarheid voor verenigingswerkzaamheden van het 
bestuurslid Jeugd zal het onderhavige jaarverslag op een later tijdstip op deze plaats worden 
bijgewerkt. 
 
 
MEISJES 
 
Het seizoen 2021-2022 is van start gegaan met een team in de MO19, twee teams in de 
MO17 en MO15 en een team in de MO13, MO12 en MO11.  
 
In het najaar van 2020 moest worden vastgesteld dat de samenstelling van de 
meidenteams, mede door de coronacrisis, niet optimaal was verlopen. Daarom is in die fase 
besloten tot een beperkte herindeling van de MO15 t/m MO19, mede met het oog op de 
continuïteit en de vanuit de club gewenste ontwikkeling van het meisjesvoetbal. 
Tegelijkertijd is besloten om de portefeuille van de TJC uit te breiden met meisjesvoetbal, 
die daarmee de technische uitvoering van het volledige jeugdbeleid onder zijn hoede kreeg. 
Verder kregen zowel de MO19-1 als de MO17-1 te maken met het vertrek van hun trainers. 
Dit verlies kon gelukkig intern worden opgevangen. 
 
Verder had de coronacrisis ook dit seizoen voor de meisjesafdeling grote gevolgen. De 
competitie werd stilgelegd, maar jeugd onder de 18 mocht nog wel trainen en onderlinge 
wedstrijden spelen. Zo was het mogelijk om enkele jonge spelers uit de vrouwenselectie met 
de MO19 te laten meedoen. 
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Een vriendinnendag was dit seizoen wel weer mogelijk en leverde een groot aantal 
enthousiaste deelnemers op, waaruit ook weer een aantal nieuwe inschrijvingen volgde. 
 
Mark Kiela 
bestuurslid Meisjesvoetbal 
 
 
7x7 VOETBAL 
 
Het is bij Sporting niet meer weg te denken, de zondag begint met recreatief zeven tegen 
zeven.  
 
Voetballers van alle leeftijden( de jongste is net 30 en de  oudste is ruim 70) bestrijden 
elkaar in 3 korte  wedstrijdjes . Gelukkig konden we dit jaar eindelijk weer, na de Corona- 
jaren, een normaal seizoen draaien met een voorjaars- en najaarscompetitie.  
Dit seizoen zijn we ook op dinsdagavond begonnen met extra voetbal. Ook de dinsdagavond 
voorziet in een behoefte. Wekelijks komen er 15 tot 20 enthousiastelingen strijden voor de 
overwinning. 
 
Het ledenaantal blijft redelijk constant (ongeveer 60 leden) waarbij we dit jaar wel veel 
jongere aanwas hebben gekregen. Het ziet er dus echt wel naar uit dat dit voetbal op 
zondagmorgen en vanaf dit seizoen ook op de dinsdagavond nog lang bij Sporting mogelijk 
zal zijn. 
 
Gerard Hendriks  
Coördinator 7x7 
 
 
MATERIAALCOMMISSIE 
 
In 2021 heeft de club 10 nieuwe doelen en doeltjes aangeschaft en nog enkele gerepareerd. 
Ze zijn van goede kwaliteit en wij verwachten er lang mee te kunnen doen. Jaarlijks zijn er 
wel een aantal aan vervanging toe maar dat zal beperkt zijn (in ‘22-‘23 bijvoorbeeld twee).  
 
Het verlies van ballen is veel te groot. Het is een echte kaskraker, in letterlijke zin dan wel. 
Tijdens het seizoen moest er voor €7000,-  aan ballen worden ingekocht om de trainers van 
het gewenste aantal stuks te voorzien. Het groeiende ledenbestand vraagt om meer ballen; 
logisch. Maar in dit seizoen hielp de corona-lockdown  niet mee. En als altijd kampen wij 
met een waterige omgeving, te lage vanghekken en – in de zomer - het moeilijk 
toegankelijke struikgewas rond de velden. Naar schatting heeft bijna de helft van de 
uitgaven aan ballen te maken met verlies. Meer trainers en spelers moeten dit tot hun zorg 
rekenen.  
 
De Materiaalcommissie heeft meegedacht en blijft meedenken. Het beste idee is natuurlijk 
om elke trainer een locker of kar met ballen te geven met een slot erbij. Maar dan hebben 
wij het over zo’n 80 lockers en karren. Daar is eenvoudig geen plek voor. De zorg voor de 
spullen is noodgedwongen een gedeelde zorg (bijv. 1 locker voor 3 teams). We hebben daar 
dit seizoen goede ervaringen mee opgedaan. Zo regelden de hoofdtrainers van de Onder12 
en de Onder11 per kar een app, waarin trainers elkaar op de hoogte houden van het reilen 
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en zeilen van hun materiaal. Het resultaat: weinig verlies van ballen. Voor de Onder8 tot en 
met de Onder10 komt een vergelijkbare aanpak. 
 
Ton Heijen en Bert Steenbeek 
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